

天主教香港教區

秘書長辦公處

香港堅道十六號

電話：(852) 2523-2487, 2525-8021 (內線 441, 669)

傳真：(852) 2521-8781 電郵：chancery@catholic.org.hk

CATHOLIC DIOCESE OF HONG KONG

CHANCERY OFFICE

16, CAINE ROAD, HONG KONG

TEL: (852) 2523-2487, 2525-8021 (EXT. 441, 669)

FAX: (852) 2521-8781 EMAIL: chancery@catholic.org.hk

香港教區主教公署

秘書長辦公處通告

有關本年2月10日至23日舉行的婚禮及喪禮

根據政府剛於今日(2月10日)公布的一項澄清，在2月10日至23日期間，聖堂不得舉行多於《婚姻條例》(第181章)下婚姻登記必要人員數目(合共5人，即主持婚禮的神職人員，結婚雙方及2名見證人)的婚禮(包括婚配彌撒)。

至於喪禮，在上述期間仍可舉行，參加者不限人數。

特此公告



秘書長

李亮 司鐸

二〇二二年二月十日

CHANCERY NOTICE

CHURCH WEDDINGS AND FUNERALS DURING THE PERIOD FEBRUARY 10 – 23

In accordance with a clarification of the Government just made public today (February 10), during the period February 10 – 23, no church may hold a wedding (wedding Mass included) with the number of participants exceeding the statutory required attendance for marriage (totally 5, i.e. the officiating minister, the parties and 2 witnesses) under the Marriage Ordinance (Cap. 181).

As for funerals, they may be held during the above-mentioned period, and there is no restriction on the number of participants.

Given at the Chancery Office,
10 February 2022.



Rev. Lawrence LEE
Chancellor